



REFERAT

Bestyrelsesmøde den 24. juni 2024
kl. 17:30 i klubben

Fraværende: LK, MD og SBS

1) Korte punkter +/- 5 min. pr. pkt.

- A. Godkendelse af referat fra sidste møde: Godkendt
- B. Status fra Membership – AF: Medlemmer d.d. 433.
- C. Økonomi, herunder bankstatus, regnskab, etc. – SBS. Flyttes til næste møde.
- D. Activities, nuværende og fremtidige, Road Captains mm – MD. Flyttes til næste møde.
- E. Baren – status – AC. Baren kører som den skal.
- F. Indtryk og feedback fra klubben siden sidste bestyrelsesmøde. Hvilke vibrationer er der ude blandt medlemmerne? – Baseret på feedback og kommunikation vi har haft med medlemmerne via mail, sms, facebook mv.: MEGET positive tilbagemeldinger om fantastisk modtagelse, når man er ny i HOG. Der skulle lige en reminder på FB, om at holde en ordentlig tone, når man kommenterer et opslag.
- G. Charity SH: Vi havde en tur til Østerled, alle var så glade, flere fik en køretur bagpå harley'en, og stedet gav aftensmad. AC: Kl. 17.00 er lige tidligt nok. SH tager det med på charity møde 25.6.24
- H. LoH: Der er planlagt flere LoH ture, bl.a. 6 juli, hvor vi kører hjem til Stine og spiser frokost.

2) Længere punkter +/- 20 min. pr. pkt.

- A. Economics: Plan for ibrugtagen til årlig opkrævning: SBS, AF og AD holder et møde om det. Det skal nok startes op i september.
- B. Hjemmesiden:
 - Formel aftale med Willie G vedr. hjemmesiden? Fremover skal kontakten være gennem AF, som aftaler afregning med Willie
 - videreudvikling af små-tilpasninger? Samme som ovenstående.
 - Support/Hjælp? Samme som ovenstående
 - Forenklet Userinterface til oprettelse af arrangementer klar? Samme som ovenstående
 - udvikling af hjemmesiden, betalt?
 - 'Uddannelse' af RC og andre der skal kunne oprette arrangementer. Vi finder en dato på næste bestyrelsesmøde.Vi har en opgave i at finde en webmaster – det bliver et efterårs-/vinter projekt at finde en.
- C. Gammelt web system:
 - Opsagt hos Ronny? Det er ikke opsagt, der betales pr. kv. (mener vi). AD opsiger det pr. 30.6.24 (hvis muligt, ellers snarest derefter).
- D. - Kalender: Er alle arrangementer oprettet? (JA ranch arrangement?). Det har ikke været muligt at få kontakt til JA ranch. AC foreslår Fanø i stedet. AD tager kontakt til vandrehjemmet.

- E. Indvilgelse af nye grill: 19 juli: SH laver et opslag, med forespørgsel om der er nogen der vil lave tilbehør, så er det "kun" kød der skal grilles.
- F. SE arrangerer en alternativ rullepølse-tur.
- G. Opfølgning:
 - Skur: Lås på nu? Vi spørger Brian.
 - "Palme-Terrassen": Glasinddækning? AD prøver at finde et firma, der kan komme og kigge på det og give et tilbud. (Alternativ: HD/HOG/CAPS banner (tages ind om vinteren)): vi vil helst have glas, så det afventer lige.
 - Ny grill: SH spørger Brian og Ivan om de vil samle de to nye grill og smide de gamle ud.
 - Vi skal have taget nye billeder, både af bestyrelsen, charity udvalget, RC og barudvalget. Vi finder en dato, hvor Sussie kan komme og tage billeder

3) Diverse +/- 2 min. pr. pkt.

- A. Fastlægnings af kommende 2 mødedatoer. 2 september kl. 17.30 og 21 oktober kl. 17.30.
- B. Sammenfatning af dagens møde og konklusion herpå: fint møde og god ro og orden.

Afslutning senest kl. 19:46